
 

 

 
 
 
 
Nr. 8/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 30 decembrie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, lipsind: dl. Czimbalmos-
Kozma Csaba, d-na Kovács Kriszta și dl. Zsigmond József. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1448/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba și d-na Sztakics Éva-Judit 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Morar Edith, înlocuitorul secretarului general 
al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Bună ziua. Salut cu 
drag consiliul local la ședința extraordinară de azi. Aș începe cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Bună ziua tuturor. Aș dori să vă întreb dacă cineva are 
propuneri înainte de a începe dezbaterea Ordinii de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da, la Diverse aș dori să 
propun 2 puncte și bănuiesc, că Éva va propune pe cel de-al trei-lea. Primul este aprobarea 
modificării HCL nr. 3/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare, 
respectiv aprobarea modificării HCL nr. 8/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul Poliţiei Locale 
Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumesc frumos.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Și eu aș propune un punct D2, 
care se referă la aprobarea modificării HCL nr. 9/2023 privind stabilirea salariilor de bază 
pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale 
“Administraţie”, utilizate în cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Sfântu Gheorghe, cu 
modificările ulterioare.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Acum vă rog să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și cu 
luarea pe Ordinea de zi a celor trei puncte de la Diverse.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2 și D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier BARTA SZENDE (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu luarea pe 



 

 

Ordinea de zi a punctelor de la Diverse și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor de la Diverse și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi și la fel cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi și cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1, D2 și D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a 
celor trei Diverse, și cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi cea completată.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a celor trei puncte de la Diverse și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
propus și cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, 
D2, D3 și Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit 
art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea situații? Dacă nu sunt, să 
votăm despre faptul că vom vota proiectele de hotărâri la sfârșit.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier BARTA SZENDE (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu votarea la sfârșit.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Și eu sunt de acord să 
votăm la sfârșit.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, cu modul de vot. 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt Toth-Birtan Csaba și dl. 
primar m-a rugat să prezint eu în locul lui punctele de pe Ordinea de zi. Datorită faptului că 
suntem la ședința de la sfârșitul de an, modificarea constă în ajustarea la situația reală a 
bugetului. Din diferite surse de venituri s-au realizat mai multe, iar din alte surse de venituri s-
au realizat mai puține, care este inclus în primul tabel din raportul de specialitate. În cazul a 
două investiții, sumele necheltuite, în cazul investiției referitoare la internatul și sala de 
festivități din cadrul Colegiului Mihai Viteazul diminuăm cu suma de 1.000.000 lei, respectiv 
la investiția de la lacul de la gară diminuăm cu suma de 2.056.500 lei și am aloca această sumă, 
în total de 3.056.500 lei pentru plata serviciilor de salubrizare. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 560/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Întreb pe cei prezenți la ședință dacă are cineva 
observații, luări de cuvânt legat de acesta? Mulțumim frumos. Trecem la punctul 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
bugetului de venituri şi cheltuieli al SEPSI ÚT-ÉPÍTŐ SRL pe anul 2024. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La fel și Sepsi Út-Építő SRL 
cu această propunere ajustează bugetul la realizările făcute. Datorită valorilor decontate până la 
sfârșitul anului s-a majorat semnificativ bugetul. Estimează un venit final la sfârșit de an în 
sumă de 7.123.000 lei, respectiv cheltuieli în sumă de 6.363.800 mii lei și un rezultat brut de 
759.2000 lei.” 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 561/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Din cei prezenți are cineva observații, luări de 
cuvânt legat de acesta? Dacă nu, trecem la punctul 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii a 
unor contracte de concesiune aferente construcțiilor cu destinația de garaje, care expiră în data 
de 31.12.2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În cazul a 227 garaje expiră 
contractul de concesiune asupra terenului. Până acum Direcția patrimoniu a propus prelungirea 
acestor contracte pe perioada mandatului, deci în propunere a fost 31 decembrie 2028. Însă noi 
propunem, și deja am propus acest lucru și în comisia juridică și în cea economică, ca să nu 
prelungim aceste contracte până la 2028, ci până la 31 decembrie 2025.” 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, prelungirea până la data de 31 decembrie 
2025. 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 562/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Are cineva întrebări legat de acesta? Dacă nu, 
trecem la Diverse.” 



 

 

 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 3/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Practic în proiectul de 
hotărâre propus în cazul majorității posturilor presupune aceeași coeficienți, care au fost în 
vigoare și până acum. Cu excepția câtorva posturi cu salarii foarte mici, unde se propune un 
puțin plus la coeficienți. Acești coeficienți se înmulțesc cu noul salar minim începând cu 1 
ianuarie. Acesta este valabil în cazul aparatului de specialitate al primarului, și prezint cu 
acesta și în cazul Poliției Locale, unde situația este aceeași și este punctul D3. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 563/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva întrebări, luări de cuvânt legat de acesta? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. 
Trecem la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 9/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, utilizate în cadrul Direcţiei de 
Asistenţă Socială Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Atât în cazul Direcţiei de 
Asistenţă Socială, cât și în cazul Complexului Zathureczky Berta angajații vor primi salariul 
stabilit în anexa proiectului de hotărâre începând cu 1 decembrie. 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 564/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva întrebări, luări de cuvânt legat de acesta? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. 
Urmează punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 8/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici din cadrul 
familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul Poliţiei Locale Sfântu Gheorghe, cu 
modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Deja am prezentat. Deci sunt 
valabile aceeași coeficienți, ca și în cazul aparatului de specialitate.” 
 Se votează cu 18 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 565/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Are cineva întrebări, luări de cuvânt? Dacă nu 
sunt, să votăm despre cele 3 proiecte de hotărâri, la punctul 3 să votați și modificarea propusă, 
respectiv cele trei puncte de la Diverse.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, cu 3 modificată, respectiv cu D1, D2, D3.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, cu modificarea la punctul 3, cu 3, respectiv cu D1, D2, D3.” 
 Doamna consilier BARTA SZENDE (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, cu modificarea la punctul 3, cu 3, respectiv cu D1, D2, D3.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, cu modificarea la punctul 3, respectiv cu D1, D2, D3.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, cu modificarea la punctul 3, respectiv cu D1, D2, D3.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, cu modificarea la 1 an la punctul 3, cu punctul 3, respectiv cu D1, D2, D3.” 



 

 

 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, cu modificarea la punctul 3, cu proiectul de hotărâre 3, respectiv cu D1, D2, D3.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 2, 
3, cu propunerea de modificare a punctului 3, respectiv și cu D1, D2, D3.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 
2, 3, cu modificarea punctului 3, respectiv și cu cele trei puncte de la Diverse.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, D1, D2, D3 și cu punctul 3 modificat.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, cu modificarea punctului 3, respectiv și cu D1, D2, D3.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, cu propunerea de modificare a termenului la punctul 3, respectiv 
și cu D1, D2, D3.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, cu modificarea la punctul 3, cu punctul 3, și cu D1, D2, D3.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, cu modificarea la punctul 3, cu proiectul de hotărâre 3, și la Diverse 
cu punctele D1, D2, D3.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, cu proiectul de hotărâre 3 modificat, respectiv cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, cu modificarea punctului 3 și cu proiectul de hotărâre 3, respectiv sunt de acord și 
cu D1, D2 și D3.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, în caul proiectului de hotărâre nr. 3 cu modificarea, respectiv cu proiectele de 
hotărâri D1, D2 și D3.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, cu modificarea la punctul 3, respectiv cu proiectul de hotărâre 3, și 
la Diverse cu hotărârile D1, D2 și D3. Mulțumim frumos pentru lucrările consiliului, lucrările 
comisiilor. Și vă dorim un An nou fericit tuturor!” 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 ianuarie 2025. 
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